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Vuosikokouspöytäkirja 
Paikka: Teams 

Päivämäärä: 3.5 

Osallistujat: Tiina Autio, Harri Autio, Indrek Pulla, Mikko Rislakki, 

Mika Vesa, Mika Luopa, Arto Tiainen, Riku Sundberg, Ari Pihlaja 

Kellonaika: 18.00 

Esityslistan kohdat 

• Kokous avattiin ja todettiin lailliseksi ja 

päätösvaltaiseksi. Puheenjohtajana/sihteerinä 

kokouksessa toimi Tiina Autio 

• Esityslista hyväksyttiin 

• Käsiteltiin taloudellinen tilanne ja toiminnantarkastajan 

lausunto. Hallitukselle myönnettiin vastuuvapautus. 

Todettiin, että yhdistyksen taloudellinen tilanne on tällä 

hetkellä hyvä. 

• Pääasiallinen toiminta on kaudella 2023 ajotapahtumat, 

joita pidetään 4 kpl. Orimattilassa, Risteellä, Jämsässä 

ja Mäntyharjulla. Ratamaksuihin on budjetoitu n. 2000e 

muita kuluja tulee palkinnoista ja muista juoksevista 

kuluista. Yhdistykselle hankitaan myös puhelin.  

• Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin tässä vaiheessa 

Arto Tiainen. 

• Hallituksen jäseniksi valittiin  

▪ Harri Autio, junioritoiminta 

▪ Tiina Autio, rahasto ja sihteeri 

▪ Mika Vesa 

▪ Riku Sundberg 

▪ Indrek Pulla 

▪ Mikko Rislakki, viestintä  

• Toiminnantarkastajaksi valittiin Mika Luopa 

• Muut asiat 

o Yhdistyksen säännöt päivitetään ja julkaistaan 

nettisivuilla 

o Jäsenmaksut ja osallistumismaksut vahvistetiin 

ja pidetään ennallaan 

o Esitettiin, että yhdistykselle perustetaan IG ja 

TikTok tilit.  

o Kaudella ajetaan luokissa J150, 250 ja 250 open, 

sekä aikuisilla kaksi luokkaa yli 35 v ja alle 35 

v. Aikuisten luokkien nimiä mietitään vielä. 

Q u a d  R a c i n g  

F i n l a n d  R y  



 

Junnuluokissa jaetaan palkinnot kaikille 

osallistujille kisakohtaisesti. Aikuisten luokissa 

jaetaan myös kisakohtaiset palkinnot 3:lle 

parhaalle. Mietitään diplomeja 

päätöstapahtumaan, jossa myös jaetaan koko 

cupin palkinnot.  

o Esitettiin toive infotilaisuuden pitämisestä 

tapahtumien yhteydessä ja lähdetään myös 

pohtimaan, miten lajia voitaisiin esitellä uusien 

harrastajien saamiseksi. Yksi mahdollisuus olisi 

ns. tutustumispäivä kisoja edeltävänä päivänä. 

o Hallituksen järjestäytymiskokous sovittiin 23.5 

klo 18 

 

• Kokous päättyi n. klo 19.30 


